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Verwaarlozing paardachtigen  -  Stand van zaken

In 2010 werden 40 paardachtigen in beslag genomen. In 2011 steeg dat naar 51. Dat 
vond koepelorganisatie Paardenpunt toen al een spijtige trend. Dat waren cijfers voor 
heel België, want dierenwelzijn was toen nog federale materie. Gewezen collega Jelle 
Engelbosch verzamelde via schriftelijke vragen nrs. 600 en 1171 de voorbije jaren 
specifieke data inzake verwaarlozing en inbeslagnames in Vlaanderen. Tussen 2014 en 
2017 evolueerde dat aantal van 170 naar 175, met een daling in de tussenliggende 
jaren.

In vergelijking met 2010 nam het aantal in beslag genomen paarden, pony’s en ezels dus 
zeer significant toe. Een toename van 40 over het hele land versus 175 in Vlaanderen 
alleen op 7 jaar tijd lijkt indrukwekkend. Die inbeslagnames zijn bovendien maar het 
topje van een veel grotere administratieve ijsberg: voor de 147 inbeslagnames in 2016 
waren er eerst 581 meldingen, die leidden tot 495 dossiers, waarvan in 36 gevallen 
effectieve inbeslagnames gebeurden. In heel wat andere dossiers werden processen-
verbaal opgemaakt of waarschuwingen uitgedeeld.

Hoe evolueerde het aantal in beslag genomen paardachtigen in 2018 en 2019? Zette de 
stijgende trend zich door? Gold dit ook voor het totaalaantal meldingen?
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Ik verwijs naar mijn antwoorden op de schriftelijke vragen nr. 338 van 5 februari 2020 
en nr. 254 van 16 januari 2020.


